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Vraag om uitleg van mevrouw Els Rochette aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: Concretisering van het Armoedeplan 2022-2025 van de VGC 

___________________________________________________________________________ 

 

Armoede is een complex en groeiend probleem in Brussel. Maar liefst 38,8 % van de 

Brusselaars loopt risico op armoede of sociale uitsluiting. 29,8 % van de Brusselaars leeft nu 

al effectief onder de armoededrempel. Concreet gaat het om 357.600 mensen. Hallucinant. Die 

mensen moeten geholpen worden en tegelijk moet worden voorkomen dat die groep groter 

wordt.   

  

De Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC) draagt haar steentje bij en heeft daarom het 

‘Armoedeplan 2022-2025’ opgesteld. De VGC is bevoegd voor onderwijs, cultuur, jeugd, sport 

en welzijn en heeft zo heel wat hefbomen in handen in de strijd tegen armoede. Het is belangrijk 

dat het die gebruikt.  

  

Het ‘Armoedeplan’ omvat 6 speerpunten gefocust op armoedebestrijding en het verbeteren van 

de toegankelijkheid van essentiële diensten. De VGC wil onder andere meer samenwerken met 

organisaties die expertise hebben in armoedesensitief werken, het aanbod van Nederlands voor 

mensen in armoede verbeteren, mensen helpen hun sociale grondrechten te realiseren en 

structurele participatie bevorderen.  

  

Ik ben benieuwd over hoe deze speerpunten in de praktijk worden omgezet en stel u daarom 

graag volgende vragen:  

  

 Met welke organisaties, die expertise hebben in armoedesensitief werken, zijn er 

samenwerkingen opgezet? Op basis van welke criteria zijn deze organisaties geselecteerd? 

Hoe verloopt die samenwerking tot nu toe?  

 Op welke manier zijn de vormingen toegankelijk Nederlands afgestemd op mensen in 

armoede en mensen in kwetsbare situaties? Doen veel Brusselaars daar beroep op? Is dat 

cijfer gestegen sinds de invoering van het Armoedeplan?  

 Welke acties zijn er genomen om de kinderopvang toegankelijker te maken voor mensen 

in armoede?   

 Hoe worden de Brusselaars concreet geholpen bij het realiseren van hun sociale 

grondrechten? Hoeveel mensen zijn er daarbij reeds geholpen?  

 Welke initiatieven heeft de VGC al genomen om structurele samenwerkingen op te zetten 

tussen de Brusselse OCMW’s, mutualiteiten en welzijnsorganisaties uit het N-netwerk?  

 Hoe gaat de VGC samenwerken met andere bevoegde overheden om een gecoördineerd 

Brussels armoedebeleid te ontwikkelen? Welke stappen worden er concreet genomen om 

de samenwerking te verbeteren? Heeft deze doelstelling reeds vruchten afgeworpen?  

  

  

Els Rochette  
 


